臺北醫學大學游泳池清潔維護費收費標準 - 本校人員

(室內溫水含 SPA、蒸氣室、烤箱)

Taipei Medical University Swimming Pool

(Including spa, steam room and sauna)

本校人員收費標準(Fees for faculty and students):

開放對象	使用期限	收費標準
Customers	Information	Fee
本校學生	半年	1500 NTD
TMU students	half-year	
本校及附屬醫院專任教職員工	半年	3000 NTD
Full-time faculty of TMU and affiliated	half-year	
hospitals		
本校兼任教師及教職員工眷屬(含退休)	半年	5000 NTD
Part-time faculty of TMU and family dependents of	half-year	
faculty (including retired faculty)		
本校校友	半年	5000 NTD
Alumni	half-year	
臨時收費(本校學生)	單次	40 NTD
Single entry (TMU student)	For one entry	
	only	
臨時收費「本校及附屬醫院教職員工(含退休)及	單次	60 NTD
眷屬」	For one entry	
Single entry (Full-time faculty of TMU and	only	
affiliated hospitals retired faculty and		
family dependents of faculty)		
臨時收費「本校及附屬醫院教職員工(含退休)及	單次	60 NTD
眷屬」	For one entry	(六歲以下兒童
Single entry (Full-time faculty of TMU and	only	依外賓收費優
affiliated hospitals retired faculty and		惠)(Children
family dependents of faculty)		under six
		years of age
		will be
		charged

		according to
		Guest fees
		standards)
臨時收費「北醫校友及本校與附屬醫院兼任教師」	單次	80 NTD
Single entry (part-time faculty of TMU)	For one entry	
	only	
游泳卡: 北醫學生	無使用期限	180 NTD/5 次
Swim Card: TMU Students (Proof required)	No expiration	180 NTD/5
	date	Times
游泳卡: 北醫教職員(須持證明)		270 NTD/5 次
Swim Card: TMUl Staff (Proof required)		270 NTD/5
		Times

- 享有優惠價格,須持相關證明辦理會員或購票。
 To enjoy discounted rates, membership or tickets must be purchased with supporting documentation.
- 申請會員請攜帶身分證影本及 2 吋照片兩張於上班時間或泳池開放時間辦理。
 Those who would like to apply for membership should bring a copy of their ID card and two copies of a portrait photo (3.5 cm x 4.5 cm) during operating hours.
- 會員因出國、意外事故、傷病而暫時無法使用會籍時,可攜會員證至櫃檯申請辦理暫停。一年期會員可請假兩次(總天數不得超過 120 天),半年期會員可請假乙次(總天數不得超過 60 天)。暫停日數按需實際天數辦理延長,請病假者需提「醫生證明」/申請出國請假者需提「機票影本」。

Members can apply for a pause of their membership due to going abroad, accident, or illness. Those who have 1 year memberships may apply twice in a year (the total pause duration must be less than 120 days) and those who have half-year memberships may apply once (the total pause duration must be less than 60 days). The duration of pauses due to accident or illness depend on certificate of diagnosis; the duration of pause due to going abroad depends on flight tickets.

- 因需重製游泳證工本費 100 元/次。
- The fee to remake a membership card is 100 NTD.
- 退費須知:

會員因故申請退費,可在會員期限內檢具相關資料提出申請。本池將按使用比例退費(自申請請假當日起算未滿 15 天以 15 天計,滿 15 天未滿 1 個月以 1 個月計),並酌收 10%(含 5%營業稅及 5%手續費)所繳金額。

Refunds: Members may apply for refunds in terms of membership. We will refund by the proportion of the used duration (less than 15 days count as 15 days; over 15 days and less than 1 month count as 1 month). In addition, 5% tax and 5% refund fee will be deducted.

● 逾期票卷 Post-dated Tickets:

於入場櫃台補回原有票價之差額

Payment of shortfall of original ticket price at admission counter.

(Shortfall of original ticket price should be paid at the admission counter.)

諮詢專線

For more information, please call:

(02) 2739-9118

(02) 2736–1661, #2273 or 2272

或至臺北醫學大學體育事務處網頁

http://pe.tmu.edu.tw

